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RG.0002.40.2022 

Protokół  Nr XL/2022 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 29 grudnia 2022 roku 

odbytej w siedzibie Urzędu Gminy w Radomyślu nad Sanem 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 1004, a zakończyła o godz. 1116. 

 

Ad. I. Godz. 1004 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który powitał 

obecnych na posiedzeniu sesji. W oparciu o listę obecności i system głosowania cyfrowego 

stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia posiedzenia w sesji uczestniczyło 15 

radnych na ogólną liczbę 15. 

Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowią załączniki do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. Godz. 1006 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przedstawił  proponowany program sesji. 

W głosowaniu  porządek obrad  bez zmian został przyjęty – 15 głosów „za” - jednogłośnie.  

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Gminy z dnia 28.11.2022r. i 08.12.2022r. 

IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 

V. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Stalowowolskiemu, 

2) ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2022, 

3) zmian w uchwale budżetowej na rok 2022, 

4) udzielenia pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu, 

5) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Stalowowolskiemu, 

6) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Stalowowolskiemu, 

7) uchwały budżetowej na rok 2023, 

8) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem. 

VI. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

     VII.      Zakończenie XL sesji Rady Gminy. 
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Ad. III. Godz. 1008      

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokoły  z sesji Rady Gminy z dnia 28.11.2022r.  

i 08.12.2022r. znajdują się zwyczajowo do wglądu w biurze obsługi Rady Gminy oraz zostały 

przesłane drogą mailową wszystkim radnym. Protokoły są również dostępne na stronie 

internetowej www.radomysl.pl w BIP. W związku z tym Przewodniczący Rady Gminy 

zaproponował, aby przyjąć protokoły bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokoły z sesji Rady Gminy z dnia 28.11.2022r. i 08.12.2022r. zostały przyjęte bez 

odczytywania w głosowaniu – 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Ad. IV. Godz. 1009 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz  odnosząc się do wniosku zgłoszonego na sesji Rady Gminy odbytej w 

dniu 28.11.2022r.  przedstawił stan jego realizacji: 

Wniosek radnego Krzysztofa Siody:  

„Proszę o rozważenie możliwości zamontowania lustra dla posesji nr domu 11 w 

miejscowości Wola Rzeczycka przy drodze wojewódzkiej, aby ułatwić wyjazd z posesji”. 

Odpowiedź: 

Zgodnie z obowiązującymi przepisami infrastrukturą drogową zajmuje się zarządca danej 

drogi. W tym przypadku posesja wnioskodawcy zlokalizowana jest przy drodze wojewódzkiej 

nr 856. Zainteresowany mieszkaniec winien we własnym zakresie zwrócić się do zarządcy 

drogi o możliwość montażu lustra przy wyjeździe z posesji. 

 

Ad. V/1. Godz. 1011 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Stalowowolskiemu przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  

projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XL/332/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/2. Godz. 1014 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2022 przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

http://www.radomysl.pl/
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Radna Lucyna Jurkiewicz zapytała o lokalizację planowanej budowy chodnika w Antoniowie. 

Wójt Gminy odpowiedział, że ciąg pieszo - rowerowy zostanie wybudowany na odcinku od Zalesia 

Antoniowskiego przy drodze wojewódzkiej przez Antoniów do wjazdu do drogi wewnętrznej na 

tzw. „Łączki”, z której korzystają mieszkańcy i dzieci uczęszczające do szkoły. 

Innych głosów nie było. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 

Uchwała Nr XL/333/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. V/3. Godz. 1019 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2022 przedstawiła 

Skarbnik Gminy Anna Olech. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  

projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XL/334/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. V/4. Godz. 1024 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Podkarpackiemu przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wobec braku  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt 

uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XL/335/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. V/5. Godz. 1027 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Stalowowolskiemu przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał o termin realizacji przebudowy drogi powiatowej w 

Rzeczycy Długiej. 

Radna Powiatu Stalowowolskiego Leokadia Gugała poinformowała, że wydatkowanie środków 

finansowych na remonty dróg powiatowych zostały przesunięte na 2023r. Droga w Rzeczycy 

Długiej ma być zrealizowana w 2023r. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził  głosowanie  nad projektem uchwały. 
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W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XL/336/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/6. Godz. 1031 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Stalowowolskiemu przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag i pytań do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący Rady 

Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XL/337/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/7. Godz. 1032 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwały budżetowej na rok 2023 przedstawiła Skarbnik 

Gminy Anna Olech. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz udzielił informacji na temat planowanego budżetu, w szczególności w 

zakresie zamierzanych inwestycji. 

Z pozyskanej przez gminę dotacji w kwocie 15 mln. zł. , z Rządowego Funduszu „Polski 

Ład”, 7,4 mln. zł. zostanie przeznaczone na kontynuację modernizacji SUW w Chwałowicach i 

Radomyślu.  

Z tej puli środków prawie 5,2 mln. zł. zostanie wydane na budowę chodników i ciągów 

pieszo – rowerowych przy drogach wojewódzkich o łącznej długości 3,5 km. Ciągi zostaną 

wybudowane w Antoniowie (970m) i na odcinku Wola Rzeczycka – Dąbrowa Rzeczycka (1018m). 

Chodnik natomiast powstanie w Chwałowicach na długości 1161m. Uzupełniony będzie także 

brakujący odcinek ścieżki rowerowej  między Dąbrową a Rzeczycą Okrągłą (344m).  

Wójt nadmienił, że sam koszt wykonania dokumentacji projektowej tych zadań, który poniosła 

gmina wyniósł 228 tys. zł.          

Kolejnym zadaniem strategicznym będzie budowa sieci kanalizacyjnej w Żabnie. Pierwszy 

etap inwestycji będzie kosztować 5 mln 230 tys. zł. 

Wśród mniejszych zadań, Wójt wymienił odnowę odcinków drogi wojewódzkiej oraz dróg 

powiatowych. Zadania zostaną wykonane w ramach współpracy z województwem i powiatem 

stalowowolskim. Gmina dofinansuje te inwestycje odpowiednio kwotami 200 tys. zł. i 148 tys. zł.  

Wójt powiadomił, że w budżecie zapisane zostały także środki na zakup działki pod 

przyszłą budowę przedszkola w Chwałowicach i utworzenie żłobka w budynku szkoły 

podstawowej w Woli Rzeczyckiej. 
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Wśród innych, istotnych zaplanowanych zadań zaplanowano budowę remizy OSP w 

Rzeczycy Okrągłej, której koszt oszacowano na 500 tys. zł. oraz rozbudowę domu ludowego w 

Dąbrowie Rzeczyckiej, która dofinansowana zostanie dotacją z PROW  w kwocie 86 tys. zł. 

Ogółem rozbudowa będzie kosztować 200 tys. zł. 

W br. roku zaplanowany jest także montaż instalacji fotowolataicznych na SUW w 

Chwałowicach i Radomyślu oraz oczyszczalni ścieków  za ogólną kwotę 300 tys. zł. 

W planie jest również wykonanie odcinków sieci wodociągowej oraz budowa oświetlenia 

ulicznego. W infrastrukturze drogowej przewidziane są również remonty odcinków dróg 

gminnych. Na ten cel zaplanowano w budżecie środki w wysokości 730 tys. zł.  

Wójt powiedział, że projekt budżetu, podobnie jak w latach poprzednich, przewiduje 

nadwyżkę budżetową w kwocie ok. 8 mln. zł. Będą to znaczące środki dodatkowe, przeznaczone 

na kolejne zadania inwestycyjne i wydatki bieżące, które będą podzielone po zatwierdzeniu 

bilansu.” 

Odnosząc się do zaplanowanych wydatków w projekcie budżetu Przewodniczący Rady 

Gminy zwrócił uwagę  na niewysoką kwotę przeznaczoną na odnowę dróg gminnych. 

Wójt Gminy powiedział, że gmina posiada zinwentaryzowane potrzeby w zakresie remontów dróg 

gminnych, które sukcesywnie są realizowane. Wyraził zdanie, że  w br. zrealizowano sporo 

gminnych inwestycji drogowych. Brakujące, dodatkowe  odcinki dróg będą mogły być realizowane 

m.in. z nadwyżki budżetowej.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XL/338/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. V/8. Godz. 1053 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Olech. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wobec braku  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt 

uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XL/339/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 

Po przerwie kontynuowano obrady. 
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Ad. VI. Godz. 1115 

Radny Julian Geneja poinformował, że wg uzyskanych przez niego informacji od wykonawcy 

budowy chodnika na ul. Mickiewicza w Radomyślu, to zadanie zostanie zakończone w dniu 

jutrzejszym. W związku z powyższym podziękował za realizację chodnika.  

 

Ad. VII. Godz. 1116 

Na tym zakończono obrady XL sesji Rady Gminy. 

 

 

                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

 

                                                                                           Edward Wermiński 

 

Protokołował: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 

 

 

 

 

 

 


